
Vragen fractie CDA. 
 
Het integraal huisvestingsplan onderwijs werd voorheen steeds besproken in de commissie sociaal domein. Het 
nieuwe plan gaat op 1 januari 2017 in. Verzoek onzerzijds: graag per omgaande ter inzage legging van het plan 
voor de raad en ter bespreking agenderen in de commissie sociaal domein in de decembercyclus. Verder de 
volgende vraag: hoe is het toezicht op onderhoud door de scholen zelf geregeld (immers slecht onderhoud 
versneld noodzaak tot vernieuwing/renovatie)? 
 
Het overleg, dat met schoolbesturen en kindpartners wordt gevoerd om te komen tot een nieuw integraal 
huisvestingsplan, is nog niet afgerond. Zodra dat plan is afgerond, wordt dit ter bespreking geagendeerd in de 
commissie Sociaal Domein .  
 
Vanuit de gemeente is er geen toezicht op het onderhoud van schoolgebouwen. Normaliter gaan wij ervan uit dat 
een permanent schoolgebouw na 40 jaar in aanmerking komt voor nieuwbouw c.q. renovatie. Indien vóór deze 
periode een aanvraag wordt ingediend, zal het schoolbestuur dienen te motiveren wat de reden is dat het 
gebouw niet aan deze levensduur heeft voldaan. Op basis van deze motivatie wordt al dan niet besloten middelen 
beschikbaar te stellen. 
 
De CDA-fractie vraagt zich af waarom de taakstelling Polfermolen € 1,2 miljoen bedraagt en niet  
€ 475.000,- omdat het laatste planjaar van het nieuwe begrotingstijdvak sluit met een overschot. 
 
Bij de beantwoording van de vraag of onze begroting duurzaam in evenwicht is, zullen wij ook een doorkijk 
moeten maken naar de planjaren ná 2020. Want indien zich ná 2020 ontwikkelingen manifesteren, die de 
begrotingspositie belasten of ontlasten, dan heeft dat natuurlijk consequenties voor de inhoud van het 
dekkingsplan. Vandaar dat wij ook naar de lange(re) termijn hebben gekeken.  
 
In de planjaren, die na 2020 volgen, wordt de begrotingspositie er niet bepaald beter op. Stella Maris vertrekt in 
2020/2021 en rekening houdende met de nu al bekende kortingen op het gemeentefonds (opschaling 
bijvoorbeeld) en de gevolgen van de inflatie is de verwachting, dat de algemene uitkering in 2021 met bijna  
€ 500.000,- zal afnemen. Voor het behoud van structureel begrotingsevenwicht moet de taakstelling op de 
Polfermolen dan met dat bedrag verhoogd worden van € 475.000,- tot bijna € 1 miljoen. Het college opteert niet 
voor halve maatregelen. En zelfs al zou de financiële positie zich zeer rooskleurig ontwikkelen, blijft de vraag of 
het acceptabel is om jaarlijks € 1,7 miljoen aan de Polfermolen te spenderen. Die vraag zal de raad bij de 
behandeling van de begroting op 8 november aanstaande moeten beantwoorden. 
 
De CDA-fractie vraagt wie de opdracht voor de bomenkap heeft gekregen en plaatst vraagtekens achter de 
bedragen. 
 
De kosten voor de noodkap aan de Daalhemerweg en de Oosterweg bedragen respectievelijk € 30.000,- en  
€ 13.326,-, totaal dus € 43.326,-. Met name standplaats, bereikbaarheid, taluds, grootte van de bomen, 
verkeersmaatregelen, urgentie, veiligheid, beschikbaarheid van de aannemer (twee bedrijven) en inzet van 
materieel (hoogwerker) zijn bepalend voor de hoogte van de prijs. De overige essen zijn middels een 
aanbesteding op de markt gezet. Deze kosten bedragen € 43.100,-. De bereikbaarheid en grootte van deze bomen 
en het in te zetten materieel hebben invloed op deze prijs. Natuurlijk speelt ook de marktwerking een belangrijke 
rol. 
 
De noodkap van de bomen aan de Daalhemerweg is uitgevoerd door Pius Floris. De noodkap aan de Oosterweg 
is uitgevoerd door de Algemene Bomendienst Limburg. De kap van de overige essen wordt uitgevoerd door de 
Algemene Bomendienst Limburg.  
 
Het Proces Verbaal van de aanbesteding ligt voor U bij de griffie ter inzage. 
 
 
Vragen fractie AB. 
 
De fractie AB informeert naar de kwaliteitscriteria voor Vergunningverlening, Toezicht en Handhaving (VTH). 
Concreet werd de vraag gesteld met hoeveel extra fte wij als gemeente zouden kunnen voldoen aan deze criteria. 
In de commissie EFTR is al gemeld dat met het opplussen van het aantal fté s het probleem van de 
kwaliteitscriteria niet kan worden opgelost.  
 



Binnenkort moeten wij de beschikking hebben over een verordening, waarin de kwaliteitscriteria zijn vastgelegd. 
Die verordening zal worden geagendeerd voor de raadsvergadering van 19 december aanstaande. Daaraan 
voorafgaand vindt behandeling plaats in de commissie ABA van 5 december.  
 
 
Vragen fractie PGP. 
 
Wat is de reden dat in deze begroting op geen enkele wijze  aandacht wordt besteed aan de ontwikkelingen  rond 
de huidige St. Antoniusschool? 
 
De besluitvorming met betrekking tot de opheffing van basisscholen ligt volgens de wet bij schoolbesturen. De 
gemeente heeft hier geen rol in. 
 
Momenteel zijn we samen met de schoolbesturen en kindpartners in overleg om te komen tot een nieuw integraal 
huisvestingsplan onderwijs. Hiervan is ook melding gedaan in de begroting. In dit plan wordt ook ingegaan op 
de ontwikkelingen met betrekking tot de basisschool St. Antonius.  
 
Op welke wijze wordt  een mogelijk nieuwe onderwijsinstelling de mogelijkheid geboden haar intrek te nemen 
in de huidige St. Antoniusschool? 
 
In de onderwijswetgeving c.q. de verordening Voorzieningen huisvesting onderwijs is opgenomen dat de 
gemeente huisvesting beschikbaar dient te stellen indien het Rijk akkoord gaat met de bekostiging van een 
(nieuwe) school. Wanneer een nieuwe school wordt gesticht, wordt deze regelgeving toegepast.  
 
 
Vragen fractie VVD. 
 
Pag. 24 Thema 1: Huisvesting Onderwijs: Hoe moeten we de verschillen zien tussen buitenonderhoud en 
renovatie schoolgebouw? Is er zicht op onderhoud? 

Vanaf 1 januari 2015 zijn de schoolbesturen zelf verantwoordelijk voor alle onderhoud (inclusief 
buitenonderhoud) van schoolgebouwen en ontvangen zij daarvoor rechtsreeks de middelen van het rijk. De 
gemeente houdt geen toezicht op het onderhoud van schoolgebouwen. De gemeente is wel nog verantwoordelijk 
voor (vervangende) nieuwbouw van scholen. Als alternatief voor nieuwbouw kan gekozen worden voor 
levensverlengende renovatie. Deze keuze is in het verleden ook al gemaakt. 

Denk bijvoorbeeld aan de renovatie van het gebouw van het Stella Maris College, die in 2008 heeft plaats 
gevonden. In feite kwam dat gebouw voor nieuwbouw in aanmerking, maar omdat het schoolbestuur aangaf nog 
maar 10 jaar gebruik te willen maken van het gebouw is toen voor renovatie gekozen. 

De VVD-fractie vraagt of de begrotingsbescheiden volgend jaar niet eerder verstrekt kunnen worden. 

De tijd, die de fracties ter beschikking hebben voor het stellen van vragen, is niet al te ruim. Dat geldt overigens 
ook voor ons, want wij moeten binnen een tijdsbestek van enkele dagen meer dan honderd gestelde vragen 
beantwoorden.  

Zoals U bekend is, verschijnt de septembercirculaire pas enkele dagen na Prinsjesdag (derde dinsdag van 
september). Deze circulaire bevat informatie over de gevolgen van de rijksbegroting voor de algemene uitkering. 
Omdat het gemeentefonds de belangrijkste inkomstenbron van de gemeente is, is van belang dat deze informatie 
bij het opstellen van de begroting wordt meegenomen. Het bekijken en doorrekenen van deze 107 pagina’s 
tellende circulaire is geen sinecure en vergt de nodige tijd. De kans dat wij de begrotingsbescheiden volgend 
jaar eerder beschikbaar kunnen stellen is dan ook niet groot. Wij vragen Uw begrip hiervoor.  

 
 
 
 
 



Fractie D’66. 
 
De fractie van D’66 wil graag inzicht krijgen in de bedrijfsvoeringskosten vanaf 2014.  
 
Dat overzicht treft U hierna aan. Wij verwijzen U overigens ook naar hoofdstuk 2, taakveld 0.4 van de 
begroting. Bij de beoordeling van de cijfers dient U rekening te houden met de gevolgen van autonome en 
centraal vastgestelde loonmaatregelen. Datzelfde geldt voor de kosten van groot onderhoud, die in deze cijfers 
zijn verwerkt, maar uiteindelijk, bij het opmaken van de jaarrekening dus, direct ten laste komen van de 
daarvoor gevormde onderhoudsvoorziening. 
 
 
Taakveld 0.4 Overhead Rekening Rekening Planjaar Planjaar Planjaar Planjaar Planjaar
Lasten taakveld 2014 2015 2016 2017 2018 2019 2020

Rente en afschrijving 818.821 1.072.397 609.038 342.712 278.924 167.355 162.568
Huisvesting bestuurscentrum 175.189 401.966 279.914 232.753 237.039 226.370 329.812
Huisvesting dependance 41.998 29.979 76.423 0 0 0 0
Communicatie 90.521 75.418 88.046 89.367 90.708 92.069 93.450
Overige kosten interne dienstverlening 281.823 313.531 296.302 299.748 304.245 308.809 313.442
Automatisering 485.325 544.315 567.686 594.276 603.190 612.239 621.422
Salarissen 3.357.469 3.069.751 3.073.031 3.153.827 3.103.786 3.103.786 3.103.786
Inleenvergoedingen 68.201 59.936 43.586 60.000 60.900 61.814 62.741
Adviezen en contributies 60.641 57.989 53.133 56.912 57.766 58.632 59.513
Ondernemingsraad 36.829 16.195 28.062 0 0 0 0
Overige personeelskosten 476.758 558.426 348.361 422.383 428.719 435.150 441.679
Financiële ondersteuning 133.134 141.063 142.436 124.573 126.441 128.337 130.261
Tractie 65.835 60.273 83.433 76.070 77.211 78.370 79.546
De Valkenberg 9 73.896 74.511 89.890 91.764 101.660 96.474 138.775
Kleding buitendienst 29.651 28.765 30.984 33.661 34.166 34.679 35.199
Voorlichting en communicatie 112.647 120.272 120.866 122.365 123.886 125.429 126.996
Verzekeringen 55.262 51.835 61.875 82.803 84.044 85.304 86.583
Bestuurlijke ondersteuning 32.789 23.203 34.830 35.353 35.883 36.422 36.969

Totaal lasten 6.396.789 6.699.825 6.027.896 5.818.567 5.748.568 5.651.239 5.822.742  


